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Förslag av flytt Quesadatältet till Björknäs Ishalls uterink 

Björknäsgruppens vaktmästare framför här ett förslag som går ut på att ta till vara på 
Quesadastältets ram och montera upp den runt Björknäs Ishalls uterink. 

Fördelarna med denna lösning är: 

• Fler istider skapas till föreningar och allmänhet. Fler istider frigörs även i andra hallar när Boo 
HC samt Nacka Teamåkning kan bedriva all sin verksamhet på Björknäs IH.  Det skapar även 
ekonomiska och ekologiska fördelar när färre transporter krävs från dessa föreningar. 

• Säsongen kan förlängas med ca 6-8 veckor beroende på vädret.   
• Mindre störning för boende runt idrottsplatsen. All belysning hamnar inne i tältet. Viss 

ljudisolering förbättras.  
• Bättre driftsekonomi då tältet isolerar kvar kylan. 
• Stor ekonomisk besparing erhålls när snöröjning av rinken undviks.  Mindre åtgång av diesel 

och minskat slitage på maskiner erhålls. Besparad arbetstid kan läggas på andra moment på 
anläggningen. 

• Bättre arbetsmiljö. 
• 2 veckors arbete sparas in vid permanent placering av hockeysargen inne i tältet. Mindre 

slitage på sargen erhålls då upp och nedmontering av den undviks varje säsong.  
• Tältet kan användas varje vår, sommar och höst till fotboll, friidrottsträning och fysträning 

oavsett väder. 
• Vi föreslår att man lägger en konstgräsmatta i tältet som har egenskapen att det även går att 

spola isen direkt på mattan. Sådana system används redan, t.ex. på Zinkensdamms 
idrottsplats. Då kan tältet även användas som multitält och t.ex. hyras ut vid mässor, 
utställningar m.m. En konstgräsmatta som döljer gruset skapar även en skönare miljö för 
gästerna.  

• Björknäs skola och närliggande daghem kan bedriva idrottslektioner inne oavsett väder. 

Nackdelarna med denna lösning är: 

• Några färre tider för fotbollen kommer att finnas när hockeysäsongen förlängs. 

 

Genom att bygga ett multitält på Björknäs idrottsplats skapas en bättre helhetslösning för idrotten i 
området.  

Vi är öppen för vidare diskussioner kring detta och ser fram emot ombyggnation av Björknäs IP.  

Med vänlig hälsning 

Björknäsgruppens vaktmästare 

Johan Isaksson, Johns Sjöstrand, Johan Högardh 


